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Senaste nytt och läsvärt från Spökstaben

Som arrangörer av spökhajken så återkommer
tankarna ofta kring hur vi skapar en upplevelse som
är minnesvärd för våra deltagare. Grundtanken sedan
uppstarten har varit att hela "hajkidén" ska vila på en
grund där helheten är fokus i det vi gör tillsammans,  
för att skapa en riktigt bra spökhajk. 

Sedan vi började 2017 och utformade en grundidé, har
vi sedan utvecklat spökhajken utifrån olika
förutsättningar. En förutsättning som vi gjorde om
efter första genomförandet var att vi tänkte igenom
olika spår för olika åldrar. Sedan har det blivit
naturligt att t.ex inte ta med spårarna under hajken
som vi gjorde första året. Anledningen har varit att
äventyrarna tyckte att det inte var särskilt läskigt,
och spårarna tyckte att det var för läskigt, även om
spåret var upplagt på en nivå med "storytelling" i en
sagovärld som utspelade sig i det vi kallade för
"Silverskogen".           

                                                                   Forts sid 2

Hur skapas en bra
upplevelse
 

UTVECKLING SPÖKSPÅR

CORONA PANDEMIN

Ideér kring hur vi kan utveckla
spökspåret och hajken som helhet är
något vi ska lyfta vidare. Här är alla ideér
välkomna till spökstaben för fortsatt
utveckling. Ska vi initiera en arbetsgrupp
utmanare ?

Coronapandemin har utmanat oss på så
sätt att vi har fått lägga om spökhajken
under en tid. Genomförandet under
hösten 2020 ute i Knappstad var en
lyckad hajk, även om vi var många som
saknade att vara i Dömle. 2021 ställde vi
in hela genomförandet, men blickar nu
framåt inför 2022 som blir ett riktigt
scoutår, då även DUST går av stapeln.
Är det dags att planera in för Spökhajk
2022 i Dömle igen?

När startar vi upp i Dömle igen?

Vilka filmer ska vi visa i spökbiografen?
Finns det vinster med att alltid köra
samma film. Vart lägger vi rätt
nivå/scary level?

INFORMATION FÖR VÄRMLANDSDISTRIKTETS SPÖKHAJKSFUNKTIONÄRER



Dr Wissman är figuren som alla möter först när

spöspåret börjar. Dr Wissman har varit med länge

och sitter på oanade kunskaper om spöken och väsen

i allmänhet och på spökhistorier i synnerhet. Rollen

spelas sedan uppstarten av Jan Löfberg

 

 

 

 

 

 

 

 

Dr Wissman är den karaktär som ger deltagarna information kring vad de förväntas göra ute

på spåret och han lägger samtidigt på lite "kalla kårar" innan de lämnar hans apotek för att

börja vandra spökspåret.

Nybörjarens Guide:  
Dr Wissman
 

G I S S A  P U M P A N S  V I K T  K A N  V A R A  E N  R O L I G  T Ä V L I N G  I
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När vi ändrade genomförandet, så fick vi
som arrangörer stora logistiska fördelar,
som gjorde hajken lättare att hantera på
flera sätt. En annan vinst ur
arrangörsperspektivet blev då också att
våra spårare ute på kårerna, hade 
 någonting att se fram emot, så fort de
uppnått upptäckaråldern. 
 
På så vis skapade vi utrymme för en
återkommande skara av deltagare på
spökhajken. Känslan är att genom denna
förändring lyckades vi skapa en mycket
bättre upplevelse för både upptäckare och
äventyrare.  

F O R T S   -  S K A P A  H E L H E T  I  S P Å R E T



Inför spökhajk 2022 finns det stora behov av att sätta

sig ned och diskutera i spökstaben kring

genomförandet. Många frågor kring logistiska

lösningar behöver vädras och lösningar tänkas

igenom. Med gemensamma krafter kan vi utarbeta en

plan som håller länge. Vad gäller förrådställning av

materiel till spökhajken finns det en del öppningar

som inkommit under året. Då vi troligen kommer 

 kunna förvara all materiel till spökhajken på en plats.

Tanken är att vi ska kunna packa ner all materiel i

pallkragar och sedan hämta all materiel på en plats,

istället för att behöva åka runt och samla in materiel

på olika platser. Idag förvaras mycket material i 

Västerstrands förråd, vilket tar mycket utrymme för kåren. En del materiel finns också hemma

hos Daniel Pettersson, som behöver ytorna till annat hemma i sitt garage, men lösning är på

gång. Andra saker som behöver vädras är hur vi lägger upp ansvarsområden, och verkligen får

dem att fungera ordentligt. 

Planering av Spökhajk
2022
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Budgetplanering
Att vi planerar vår budget inför kommande spökhajk är viktigt, då vi kan sätta tak på vad varje

kostnadsställe bör och får kosta. Här är det rimligt att tänka sig flera kostnadsställen, där

budgetfördelningen får diskuteras i spökstaben. Att Spökköket har en budget för all kost. 

Spökbiografen har en egen budget som sammanfaller med dekor inne i scoutgården och   

Spökspåret har egen budget för kostym och spårrekvisita.

Avgiften
Avgiften bör diskuteras, ska den ligga kvar på 250 SEK/ deltagare och vara fri för ledare och

funktionärer?


